
Odpověď na žádost o informaci ze dne 16.8.2017

V Želivsku 22.8.2017

1) Máte ve vaší obci problémy s holuby, špačky, kormorány či jinými škodlivými 

ptáky?

V obci nemáme problémy se škodlivými ptáky. 

2) Bráníte se nějak proti škodlivým ptákům? Pokud ano, pak – jak? 

Ne, nebráníme. Obrana není vzhledem k nízkému výskytu nutná. 

3) Setkali jste se někdy s plašiči škodlivých ptáků značky „Birdgard“? 

Ne, nesetkali.

4) Poskytuje vaše obec dotace na obranu proti škodlivým ptákům majitelům 

památek či zemědělcům?

Ne, obec dotace neposkytuje. 

5) Poskytuje vaše obec někomu náhrady škod způsobené ptáky?

Ne, náhrady škod obec neposkytuje.

Štefan Beláni

      starosta


